



华艺砖业有限公司

华艺砖业为您提供一站式装修所需的产品。

在瓷砖业超过30年的经验，让我们能够更专业的为您提供在装修所需的产品及安装方面的意见，以协助您得到更好的装修成果。

华艺砖业为顾客提供商业及私人住宅区的室内设计及装修所需的产品。

我们的宗旨是让顾客能以物超所值的价格购买高品质的产品。

HUA YEE TILING is your one stop renovation solution provider.

With over 30 years of experience in the tile and stone industry, we are always ready to provide you with expert advice on materials and the installation process in order to obtain the best renovation result.

HUA YEE TILING offers interior design and renovation solution for both commercial and residential project.

Our objective is to allow our customer to purchase the best quality product at reasonable and affordable price.

We believe that relationship and communication with our customers is our strongest asset.

TILES . MOSAIC . KITCHEN & BATHROOM ACCESSORIES . STONE

WE ARE OPEN ON SUNDAY



HUA YEE BRANCHES & OPERATION HOURS:

Head Office / Warehouse :

★ No.1, Jalan Senjo #7, Taman Johor Jaya, 81100 Johor Bahru, Johor.
TEL : 07-3550302 (4 Lines) FAX : 07-3548076 (A/C & Purchase Dept), 07-3548287 (Sales Dept)
MON-FRI : 8AM-5:30PM / SAT : 8AM-5PM / SUN : 10AM-4PM

Branches :

- ★ No.71, 73 & 75, Jalan Laksamana 1, Taman Ungku Tun Aminah, 81300 Skudai, Johor.
TEL : 07-5582197 FAX : 07-5584229
MON-FRI : 8AM-5:30PM / SAT : 8AM-5PM / SUN : 10AM-4PM
- ★ No.85, Jalan Laksamana 1, Taman Ungku Tun Aminah, 81300 Skudai, Johor.
TEL : 07-5581096 FAX : 07-5581005
MON-FRI : 8AM-5:30PM / SAT : 8AM-5PM / SUN : 10AM-4PM
- ★ No.14 & 15, Jalan Kenanga 20/1, Taman Indahpura, 81000 Kulajaya, Johor.
TEL : 07-6635840 FAX : 07-6635848
MON-SAT : 8:30AM-5:30PM